

2025 全國大飯店 Hotel National

企業商務特惠合約書

Corporate Contract

合約期間：2025 年 1 月 1 日至 2025 年 12 月 31 日

Valid Date：Jan. 1st, 2025, onward till Dec. 31st, 2025.



房 型 Room Type		定 價 Room Rate	特 惠 房 價 Corporate Rate		早 餐 Breakfast
			週日至週五 Sun. to Fri.	週六&國定假日 Sat. & National Holiday	
精緻單人(標準衛浴) Superior Double	7 坪/一大床	\$5600+10%	\$2600	\$3100	1 客早餐
精緻雙人(標準衛浴) Superior Twin	7.5 坪/兩小床	\$6500+10%	\$2800	\$3300	2 客早餐
豪華單人(乾濕分離) Deluxe Double	12.5 坪/一大床	\$7400+10%	\$3400	\$3900	1 客早餐
豪華雙人(乾濕分離) Deluxe Twin	12.5 坪/兩大床	\$8400+10%	\$4200	\$4700	2 客早餐

✓ 附加優惠事項 / Corporate Privileges

- 免費早餐。Complimentary breakfast.
- 住宿期間享有免費停車。Complimentary car parking.

✓ 訂房注意事項 / Notice

- 以上房價皆含稅及服務費。
The above rate is inclusive of tax and service charge.
- 元旦連續假期、農曆春節及台中自行車週不適用。
New Year holiday、Chinese New Year holiday and TBW period are not applicable.
- 登記住房時間：下午 4 點起，結帳退房時間：上午 11 點。
Check-In Time：4:00 p.m., Check-Out Time：11:00 a.m.
- 為確保貴公司享有上述權益，請務必將此合約書蓋章回傳，以利完成建檔。
The contract would only be valid when the company chop is affixed and send back to us.
- 合約價格將視市場狀況進行調整，本飯店保有最終變更合約價格之權利。
The contract rate will be adjusted according to the market conditions. The hotel reserves the right to change the contract rate.
- 因應政府推動環保減塑政策，本飯店不主動提供瓶裝水及一次性備品。客房內提供 O'right 歐萊德洗髮精、沐浴乳以及備有大小毛巾，請自行攜帶個人盥洗用品，減少對環境的汙染。感謝您支持與我們一同實踐減碳旅遊的行動。
For the sustainable initiative, we does not proactively provide bottled water or single-use amenities in guest rooms. We provide O'right shampoo and body wash in the guest rooms, along with large and small towels. Please bring your own personal toiletries to help reduce environmental pollution. We appreciate your support in joining us in practicing low-carbon travel initiatives.

• 業務聯絡人 / Contact Person

- Name：盧怡婷 Emily Lu
- Tel：+886-4-23214066 ext.3395
- Fax：+886-4-23208080
- E-mail：sales@hotel-national.com.tw

國立雲林科技大學

公司統編：06195262
合約編號：C33746



(請於空白處蓋上公司大小章或發票章)

全國大飯店 訂房中心 Tel+886-4-23262288 / Fax+886-4-23232530 / E-mail：rev@hotel-national.com.tw